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Jeseničanke in Jeseničani še vedno spoštujejo tradicijo srečevanja in 

druženja ob prvem maju. Tako se je pri Domu Pristava nad 

Javorniškim Rovtom zbrala velika množica ljudi na tradicionalni 

prvomajski proslavi, ki jo je letos organiziral sindikat SKEI podjetja 

Acroni. Slavnostna govornica, predsednica sindikata SKEI Slovenije 

Lidija Jerkič, je v slavnostnem nagovoru poudarila, da kljub krizi, 

recesiji in slabemu položaju delavcev moramo ohraniti tradicijo 

prvomajskih praznovanj, saj se na ta dan delavci spomnijo svojih 

vrednot. Tisto, kar je v življenju prava vrednota, je še vedno delo. 

Vrednota je vse tisto, kar je zasluženo z delom, na pošten način. 

Prisotne je spomnila na dogodke  v preteklosti, tudi na delovanje 

Kranjske investicijske družbe kot predhodnice Železarne Jesenice, 

kjer je bila sklenjena prva kolektivna pogodba na Slovenskem. 

Pozvala je prisotne, da tudi s svojo osebno aktivnostjo,  z 

včlanjevanjem v sindikate in zgledom pripomorejo k spreminjanju 

ciljev naše družbe. Cilj mora biti boljše življenje za vse, ne pa dobiček. 

Spomnila pa je tudi na legendarnega alpinista Joža Čopa, ki je kar 46 

let delal v Železarni Jesenice kot železokrivec in na njegovo srečanje z 

enim od takratnih direktorjev Železarne. Le ta je bi malce bolj okrogel. 

Ko sta se s Čopom srečala, ga je direktor vprašal, kako je kaj, Joža pa je 

poškilil proti njegovemu trebuhu in rekel: » Vidim, da gre enim 

socializem na špeh, drugim pa na živce«.   
 


